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Net als UDI’19 in het geheel lekker 
draait. De Kerstveiling tijdens Uden 
on Ice op de markt was een groot 
succes. Lekker druk, gezellig en goed 
verkocht. Hulde aan al diegenen die 
dat mogelijk hebben gemaakt. En 
wat een feest was carnaval. Maar 
liefst drie leden uit de UDI-gelederen 
tooiden zich met de Prinsensteek: Bert 
Dekkers voor de senioren, Jorg Konter 
als Porcus de 47e voor de jeugd en 
Lammy van Hooft als Porcellus XLVII 
voor alle Knoerissen en Mienekes. 
Ook op onze eigen carnavalsfeest was 
het alaaf niet van de lucht.
Terwijl we zo met de lopende zaken 
bezig zijn, staat het vizier ook gericht 
op het komend seizoen. Ook UDI’19 
ondergaat de zware economische 
tijden. Sponsors haken om voor hen 
begrijpelijke redenen af en het is 
moeilijk om nu nieuwe geldschieters 
te vinden. Pim van der Linden met 
zijn club moet alle zeilen bij zetten 
om de pecunnia binnen te halen. Tot 
nu toe lijkt dat net te lukken, maar 
het houdt niet over. Als er onder onze 
UDI-leden en –lezers nog ideeën 
leven hoe we kas kunnen spekken 
om op het niveau te kunnen blijven 
presteren waarop we zitten, dan horen 

van de 
voorzitter

na een achteraf gezien toch tamelijk zachte winter 
met niet zo heel veel afgelastingen kruipt de lente 
weer uit haar schulp. de veulens dartelen in de wei, 
de lammetjes laten zich horen en de asperges steken 
hun kop weer op. dan hopen we dat onze eerste elftal 
dat ook gaat doen. na de donkere periode van de 
wintermaanden het levenbrengende licht weer in! van 
week tot week zien we ze ook weer beter presteren. 
en met de nacompetitie in de agenda kan het seizoen 
nog een bijzondere afloop krijgen !

Voorzitter Paul Rüpp

we ze graag. Bedrijven die iets voor 
UDI’19\BeterBed willen betekenen, 
kunnen zich altijd bij mij melden. Ook 
wij kunnen veel voor hen betekenen. 
In reclameuitingen, businessclub, 
activiteiten in en om UDI’19, website 
en electronische info-borden clubhuis, 
UDI Werkt enz.
Dat UDI’19 een gerespecteerde naam 
is, blijkt wel uit het nieuwe verbond 
dat de RABO-bank Uden-Veghel-
Zeeland met ons is aangegaan. Aan 
de Voetbalacademie die eind maart 
van start is gegaan, heeft de Rabo-
bank haar naam verbonden. De 
bank ondersteunt deze activiteit om 
jonge talenten extra te begeleiden 
en op te leiden van harte. Het team 
onder leiding van Harry Blokhuis is 
enthousiast van start gegaan. Daar 
loopt de toekomst van UDI’19 ! 
Want dat is de kracht van onze 
vereniging. Niet alleen stil staan bij 
het verleden of heden, maar vooral 
ook denken aan de toekomst en 
daarin investeren. Regeren is immers 
vooruitzien!

PAUL RüPP
E-MAIL: VOORZITTER@UDI19.NL 
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Echter ….. meer activiteiten betekent 
ook meer mensuren! UDI is dan ook 
naarstig op zoek naar mensen die 
zich in willen zetten om van UDI’19 
nog een mooiere vereniging te maken. 
Op de UDI-site staat een kopje ‘vaca-
tures’. Kijk daar eens naar en besluit 
om eens te reageren op zo’n vaca-
ture. Betreffende bestuurs- dan wel 
commissieleden kunnen u van de 
nodige informatie voorzien wat een 
bepaalde vacature inhoudt. Met ande-
re woorden REAGEER!!!

Inmiddels is de voetbalacademie met 
80 kinderen en 10 trainers van start 
gegaan. De eerste trainingen zitten 
erop. En gekeken naar het enthousi-
asme van de voetballertjes kunnen we 
nu al spreken van een groot succes 
wat zeker het komende seizoen zijn 
vervolg zal krijgen.
Over een nieuw initiatief wat binnen 
UDI in samenwerking met uitzend-
bureau HOBIJ is ontwikkeld wordt in 
deze Voorzet ook gesproken. Zeker in 
deze tijd waar het moeilijk is een baan 
te vinden wil UDI een steentje bijdra-
gen aan alle UDI-leden die op zoek 

zijn naar werk om een verbinding te 
leggen tussen een werkgever en een 
werknemer. In deze ‘dure’ tijd gunnen 
we onze leden ook de mogelijkheid om 
te profiteren van aanbiedingen. UDI’19 
heeft een samenwerking aangegaan 
met ‘SPORTDEAL’. Via hun site kunt u 
als UDI-lid volop profiteren van allerlei 
aanbiedingen. Voor meer informatie 
hierover verwijs ik u naar flyer in dit 
blad en naar de UDI-site. 

Dan staat ons nog te wachten een 
heuse interland: Nederland – 
Duitsland voor meisjes tot 15 jaar. 
Deze wordt gespeeld op ons sportpark 
en wel op woensdag 18 april om 19.00 
uur. We hebben bij de KNVB bedongen 
dat alle UDI-leden op vertoon van hun 
lidmaatschapskaart gratis toegang 
krijgen tot deze wedstrijd. De dames-
afdeling zet zich volledig in om van 
deze wedstrijd een groot succes te 
maken. 

Dan staan er nog wat activitei-
ten op de agenda waar we u graag 
voor uitnodigen. Vriendinnendag, 
de Rommelmarkt en uiteraard een 
aantal toernooien. Bovendien wordt 
aandacht besteed aan het 7 tegen 7 
voetbal. Een initiatief vanuit de KNVB 
wat we graag ondersteunen. Daarvoor 
is wel iemand nodig die dat naar zich 
toe wil trekken om dit nieuwe feno-
meen ook binnen UDI van de grond te 
krijgen.
Natuurlijk vergeten we niet de 
wedstrijden van ons eerste in de 
nacompetitie waar zij zich voor hebben 
geplaatst. We gaan er maar van uit dat 
ze nu energie sparen om aan het eind 
van het seizoen alle zeilen bij te zetten 

om een kans te maken voor promotie 
naar de Topklasse. Het zou voor onze 
trainers Chris en Reggie een mooi 
afscheidscadeau zijn! We kunnen ons 
daarbij wel afvragen of ‘het rechter-
rijtje’ in de Topklasse interessanter 
is dan het ‘linkerrijtje’ in de hoofd-
klasse! Is UDI’19 een club voor de 
middenmoot?
Wellicht kunnen we nog een 
paar kampioenen verwelkomen. 
Belangrijkste in deze is dat UDI-3 
kampioen wordt, promoveert en weer 
aansluiting krijgt met ons tweede. 

Uit het bovenstaande blijkt dat UDI’19 
ambitieus is en continu wil groeien 
in kwaliteit, maar toch een echte 
vereniging wil blijven waar iedereen 
meetelt. Met de paaseieren op zak 
starten we het laatste deel van het 
seizoen en kijken uit naar al hetgeen 
wat UDI’19 ons de komende periode 
nog zal brengen.

DOOR SJEF GROENEMANS

een nieuwe voorzet met 
boordevol informatie 
over het wel en wee van 
udI’19. het gaat dan 
wel wat minder met ons 
vaandelteam! daar staat 
tegenover dat er aller-
lei nieuwe initiatieven 
zijn ontwikkeld die bij de 
uitgave van deze voorzet 
het daglicht gaan zien.

van de  
redactie

vaCaTuRes
Groepsleider C
• Communicatief sterk zijn
•  Om kunnen gaan met jongeren 

in leeftijd 13-15 jaar
•  Deelnemen aan de 

Jeugdbestuursvergaderingen
• Teamplayer zijn
•  bij voorkeur aanwezig bij UDI op 

zaterdagen van 11 tot 14 u

Groepsleider F
• Communicatief sterk zijn
•  affiniteit hebben met kinderen 

in de leeftijd 6-9 jaar
•  Deelnemen aan de 

Jeugdbestuursvergaderingen
• Teamplayer zijn
•  bij voorkeur aanwezig bij UDI op 

zaterdagen van 9 tot 11 u

Voor informatie kunt u contact 
opnemen met een van de leden 
van het jeugdbestuur  
of jeugdbestuur@udi19.nl.

Materiaal- 
medewerkers

Medewerkers  
onderhoudsgroep
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In den lande hoor ik niets dan compli-
menten en veul goeie proat over ons 
clupke. Spelers en trainers buiten UDI 
denken echt dat het bij UDI allemaal 
perfect geregeld is. Prestatief goed 
bezig, maar waar toch die Brabantse 
gemoedelijkheid in is verenigd. Hoe 
zou het dan toch komen dat wij als 
UDI leden daar vaak heel anders over 
denken, incl. ikzelf? Zijn we te kritisch, 
te negatief, willen we te veel, …….?
Ik loop nu een aantal jaren mee in 
onze vereniging en constateer dat we 
ongelooflijk vooruitstrevend en inno-
vatief zijn. Het steeds maar weer beter 
willen zijn en doen, het steeds weer 
nieuwe activiteiten ontplooien om het 
onze leden beter en leuker naar de zin 
te maken. 

Zo zijn we één van de eerste vereni-
gingen welke terug valt op haar 

eigen opleiding (vele verenigingen 
volgen nu),  één van de eerste welke 
haar sponsoren fantastische expo-
suremogelijkheden biedt (UDI-TV, 
Sportclubdeal, Veldadoptie, UDI-site, 
enz.), één van de eerste met een eigen 
voetbalacademie,    en binnenkort 
starten we als eerste met “UDI’19 
WERKT!”. Het toppunt wat mij betreft 
over wat een “vereniging” zou moeten 
zijn; “met elkaar, voor elkaar”!!! 

Binnen “UDI Werkt” gaan we werkzoe-
kende leden koppelen aan onze spon-
soren of zelfstandige ondernemers 
onder onze leden welke een vacature 
open hebben staan, belangeloos, puur 
uit sociaal oogpunt. Wij gaan ervan 
uit dat een UDI lid altijd beter past bij 
welk bedrijf dan ook, dan een niet-UDI 
lid. Dat een bedrijf met een UDI hart 
beter presteert dan een bedrijf met 

de familie van dalen is een zeer bekende en 
gewaardeerde familie binnen de udI gelederen, maar 
van d’n dIKKe van daLe schijnen nog weinig mensen 
te hebben gehoord!!!  udI’19, een vereniging waar een 
kleine 1700 leden zich verenigen om te voetballen of 
dit voetballen te ondersteunen of aan te moedigen 
o.t.w. supporteren. dat is volgens de dikke van dale
de definitie van “een vereniging”.

de definitie 
van...!!!

minder samenhang, is zeker!
Ook hoop ik dat we de eerste zullen 
zijn in de UDI geschiedenis welke zal 
promoveren naar de TOP klasse. Velen 
zeggen dan “ga je mond spoelen” en 
andere “je bent niet realistisch”. Als 
TC denken we, nee weten we, dat we 
elk seizoen stappen in de juiste rich-
ting maken. Zowel qua organisatie, 
qua Jeugdopleiding als met onze 1e 
selecties. Deze ambitie is niet altijd 
op het veld te zien, maar de kenner 
ziet dat er stappen gemaakt worden. 
Komend seizoen denken we weer 
een betere selectie en begeleiding 
te hebben (met alle respect voor de 
huidige) en zo hopen we met kleine 
stapjes elk seizoen dichter bij onze 
doelstelling te komen. Dit is beter dan 
een elftal bij elkaar kopen, maar zeker 
veel leuker!!! Want een vereniging is 
iets gezamenlijks en wij nemen onze 
functie serieus. In het geval van UDI 
betekend het dat wij onze spelertjes 
beter moeten maken (op een plezie-
rige manier) en dat we ze de kans 
moeten geven de top van hun talent 
te bereiken. Dat kan Ajax zijn, mar ut 
1e van UDI zou toch ok skitterend zen? 
Maar ook voor niet-toppers is UDI’19 
een prima vereniging.

Ik, maar ik denk wij allemaal, ben 
trots op UDI’19, maar we zeggen het 
veel te weinig. De definitie van het 
woord “vereniging”, zegt d’n Dikke 
van Dale,…… is UDI’19!!!... Zou het dan 
toch familie zijn?
Zoek ook eens op wat de definitie van 
“een supporter” is? 
Fijne paasdagen of -vakantie gewenst 
namens mij en de TC van onze gewel-
dig leuke vereniging UDI’19!!!

WIM VAN CUIJK

“ we doen het 
met elkaar,  
en voor elkaar”
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de stand geschrapt. Dit besluit zou 
gevolgen hebben voor de tweede en 
derde periodetitel. De tweede peri-
odetitel gaat nu naar de club die na 
twaalf speelrondes bovenaan staat in 
hoofdklasse C. De derde periodetitel 
bevat de hele tweede competitiehelft 
die bestaat uit 12 wedstrijden ronde 
14 t/m ronde 26. De eerste periodetitel 
blijft in handen van UDI’19/Beter Bed.
2e Periode
Koploper UDI’19/Beter Bed begon 
voor de toen nog geldende regels (9 
wedstrijden) aan de tweede periode 
met een makkie voor wat betreft de 
uitwedstrijd. Men hoefde maar slechts 
32 km noordelijker te reizen naar NEC 
uit Nijmegen. De wedstrijd is amper 
drie minuten oud als zich voor UDI’19 
de eerste mogelijkheid om op voor-
sprong te komen aandient en Sam 
Wassenberg uit een corner van Joep 
van Geelkerken de bal met het hoofd 
tegen de dwarsligger kopt. NEC ging 
druk zetten en drong de Udenaren 
terug rond de eigen zestien. Na zo’n 
twintig minuten spelen komt UDI’19 
wat onder die druk uit en dat leverde 
voor de “tricolores” enkele corners 
op. In de 27e minuut mag UDI’19 
weer een corner nemen vanaf rechts, 
genomen door Joep van Geelkerken 
waaruit Mourad Mamaar met een 
kopbal zijn eerste competitietreffer 
voor UDI’19 liet aantekenen 0-1. Na 
de openingsgoal kwam de ploeg van 
trainer Chris van den Dungen steeds 
beter in de wedstrijd te zitten. Op slag 
van rust is het Mourad Mamaar die 
met een pass de op het randje van 
buitenspel staande Sam Wassenberg 
aanspeelt, die met een puntertje de 

Op 30 oktober 2011 klonk er gejuich 
waren er fakkels, vuurwerk, bloemen 
en knallende champagneflessen na 
het behalen van de eerste periode-
titel na de 4-0 overwinning op DIO 
Groningen. Dit alles zorgde voor een 
grote euforie voor deze collectieve 
prestatie en UDI’19 gaf hiermee duide-
lijk aan mee te willen spelen voor het 
kampioenschap en de daarbij beho-
rende promotie naar de Topklasse.

DIO Groningen
Ruim een maand later zet dat zelfde 
DIO Groningen de competitie in de 
hoofdklasse C totaal op zijn kop met 
de volgende verklaring: “Het bestuur 
van DIO Groningen heeft besloten 
om haar 1e elftal met onmiddellijke 
ingang terug te trekken uit de hoofd-
klasse C, d.w.z. de eerstkomende 
wedstrijden niet te spelen waardoor 
de club door de KNVB uit de compe-
titie zal worden genomen”. Dit besluit 
is een gevolg van de slechte financiële 
positie van de vereniging. Op 9 decem-
ber 2011 berichtte de KNVB dat DIO 
Groningen door de KNVB definitief 
uit de competitie is genomen. Door 
dit besluit werden alle gespeelde 
wedstrijden van DIO Groningen uit 

voor u ligt de tweede uitgave van clubblad de 
“vooRZeT” seizoen 2011-2012. 
“vanuit de skyBox met ... Fons Boekelder” is een 
rubriek die vooruit- of terugkijkt naar de verrichtingen 
van het vaandelteam van udI’19/Beter Bed. om ook 
niet-leden op de hoogte te houden; zij kunnen dit 
teruglezen op de site van de supportersclub van 
udI’19. www.supportersclubudi19.nl

“ Een wanprestatie, 
waar praten we 
over tegen zo’n 
matige ploeg, 
vv Hoogeveen 
staat laatste. 
Als je vandaag 
gewonnen had, 
doe je weer 
helemaal mee.” 

vanuIT de  
sKyBox meT

... Fons Boekelder
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0-2 weet te scoren. Hiermee leken
de drie punten in de knip te zitten. De
ploeg uit Nijmegen wist nog wel de
aansluitingstreffer te scoren, maar
kon verlies voor NEC niet voorkomen.

De wedstrijd die volgde was tegen 
Rohda Raalte door de “kenners” als 
een van de titelkandidaten bestem-
peld. Op papier dus een ware topper, 
de ploeg uit Overijssel had een achter-
stand van vijf punten op koploper 

UDI’19/Beter Bed en bezette toen de 
derde plaats op de standenlijst. Rohda 
Raalte begon fel aan de confronta-
tie met UDI’19, dat resulteerde in de 
13e minuut tot een doelpunt voor de 
gasten als Melvin Velthuis zijn ploeg 
op een 0-1 voorsprong zet. Na ruim 
een half uur spelen verstuurt Joep 
van Geelkerken een lange bal richting 
Sam Wassenberg die de bal aanneemt 
en op de rand van de zestien meter 
uithaalt. Hij werkt met een beauty van 
een doelpunt de bal voorbij doelman 
Ruben Tepperik in de rechter boven-
hoek en brengt de stand weer in even-
wicht 1-1. Uit een onnodige weggege-
ven corner in de 53e minuut weet Teije 
ten Den voor Rohda Raalte de 
1-2 binnen te koppen. In de 92e
minuut maakt Sander Kok aan alle
onzekerheid een einde door de 1-3
te scoren. Hierdoor maakte Rohda
Raalte een einde aan de ongesla-
gen status van UDI’19/Beter Bed van
negen competitiewedstrijden.

Of UDI’19/Beter Bed zich een week 
later zou weten te herstellen van 

de opgelopen nederlaag van vorige 
wedstrijd zou moeten blijken als laag-
vlieger en het defensief ingestelde 
Babberich/Liemers naar “Parkzicht” 
komen. De thuisploeg begon beter aan 
de wedstrijd en was de bovenliggen-
de partij en dat resulteerde in de 19e 
minuut dan ook tot een doelpunt. Een 
pass van Michiel van Zuidam bereikte 
Sam Wassenberg; deze omspeel-
de met een mooie actie zijn directe 
tegenstander om vervolgens de 1-0 

voorbij doeman Mike van Houten te 
werken wat tevens de rustand bete-
kende. Door de mist werd de tweede 
helft voor het publiek ook steeds 
minder aantrekkelijk en eindigde de 
wedstrijd in een verdiende 1-0 over-
winning. Omdat de concurrenten ook 
hun wedstrijden wisten te winnen, 
veranderde er niets op de standen-
lijst. UDI’19 blijft koploper met twee 
punten voorsprong op naaste concur-
rent Rohda Raalte. 

De volgende opponent was RKHVV uit 
Huissen. Vooraf leek het duel tussen 
RKHVV en UDI’19/Beter Bed op papier, 
vanwege het verschil op de ranglijst, 
voor de Udenaren een makkelijk te 
winnen wedstrijd. Echter trok UDI’19 
in dit fletse duel uiteindelijk aan het 
kortste eind. De koploper had echter 
geen kans tegen de gastheren; een 
4-0 nederlaag was het pijnlijke gevolg. 
“Man of the Match” deze middag was
ongetwijfeld RKHVV speler Wessel van 
der Horst die met drie doelpunten hier 
een groot aandeel in had.

Wedstrijdronde dertien, de laatste 
van het kalenderjaar 2011. Inmiddels 
was bekend geworden dat de tweede 
periodetitel naar de club gaat die na 
de dertiende speelronde bovenaan 
staat in hoofdklasse C. Omdat UDI’19/
Beter Bed al in het bezit was van een 
periodetitel en tevens lijstaanvoerder, 
konden de “tricolores” deze zondag-
middag zich alleen nog maar verze-
keren van de titel “Herbstmeister 
2011” in de hoofdklasse C. De tweede 
periodetitel zou dan naar de nummer 
twee van de standenlijst gaan. Met 
dit geschetste scenario moest er dan 
wel worden gewonnen van MSC uit 
Meppel. MSC was in Uden de te klop-
pen ploeg; zij wisten in de laatste vijf 
wedstrijden alleen maar overwinnin-
gen te behalen. De ploeg van trainer 
Chris van den Dungen verloor echter 
verrassend voor eigen publiek met 
0-2. Door deze overwinning deed
MSC stadgenoot Alcides een enorme
dienst. Door het puntenverlies van de
Udenaren profiteerde Alcides opti-
maal door zelf met 4-3 te winnen van
naaste concurrent SWZ/Boso Sneek.
Hierdoor veroverden zij de tweede
periodetitel en namen de kopposi-
tie van de Udenaren over en werden
“Herbstmeister 2011” in de hoofd-
klasse C.

Winterstop
UDI’19/Beter Bed koos tijdens de 
winterstop niet voor een exotisch 
oord ergens in het buitenland, maar 
verbleef gewoon ter voorbereiding in 
Uden en speelde een aantal oefen-
wedstrijden. Tegen BVV en Blauw 
Geel’38 werd vervolgens in Den Bosch 
en Veghel 2-2 en 1-1 gespeeld. De 
derde oefenpartij was thuis tegen sv 
Venray die een klinkende 3-0 overwin-
ning voor de tricolores opleverde. De 
laatste oefenwedstrijd voor hervatting 
van de competitie was tegen Jong PSV. 
De reserves van PSV bleken met 1-4 te 
sterk voor de Udenaren.

3e periode
Na bijna anderhalve maand zonder 
competitievoetbal hervatte de clubs 
in de hoofdklasse C op zondag 22 
januari 2012 de competitie met speel-

vanuIT de 
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ronde 14. Tegenstander voor UDI’19/
Beter Bed was een andere titelkan-
didaat, het Harense/Groningen Be 
Quick 1887. Voor de winterstop zaten 
de Udenaren in een klein dipje. Grote 
vraag was dan ook; Hoe zouden de 
“tricolores” uit de winterstop komen? 
De uitwedstrijd in het Groningse werd 
verrassend met 0-1 gewonnen. De 
thuiswedstrijd tegen Be Quick 1887 
waren de gasten met 0-2 te sterk. De 
“beul” van Be Quick 1887 was invaller 
en nog A-juniorspeler Alex Christovao 
M’Futila. De ingevallen spits van de 
Groningers scoorde halverwege de 
tweede helft de 0-1 en vijf minuten 
voor tijd besliste hij de wedstrijd door 
ook zelf de 0-2 te scoren. Het was 
alweer de vierde nederlaag van dit 
seizoen voor de formatie van trainer 
Chris van den Dungen. Door de neder-
laag is UDI’19/Beter Bed afgezakt 
naar een vijfde plaats. 

Op vrijdag 27 januari 2012 werd bekend 
dat Lammy van Hooft het komende 
carnaval als Prins Porcellus XLVII de 
lijnen in Uje zal uitzetten. Heel anders 
ligt dat bij het vaandelteam van UDI’19. 
Wie de wedstrijd heeft gezien zal zich 
zeker hebben afgevraagd? Wie moet 
hier de komende wedstrijden de lijnen 
gaan uitzetten? UDI’19 leed zondag in 
Lichtenvoorde tegen Longa’30 in de 
bitterkou een 3-0 nederlaag; alweer 
de vierde nederlaag op rij en is afge-
zakt naar een zesde plaats. In 360 
minuten competitie voetbal wist het 
team van trainer Chris van Dungen 
zelfs geen enkel doelpunt meer te 
scoren wel moest het twaalf tegen-
treffers incasseren.

De wedstrijden op 5 februari 
2012 tussen UDI’19/Beter Bed–
Rigtersbleek en op 12 februari 2012 
tussen SWZ/Boso Sneek-UDI’19/
Beter Bed werden afgelast. Door de 
afgelastingen voor UDI’19 een mooie 
gelegenheid om binnen het team het 
vertrouwen en positiviteit zien terug te 
winnen. Ook in Friesland waren ze niet 
rouwig dat er niet gevoetbald werd. De 
Friezen leken zich voor te bereiden op 
de Elfstedentocht 2012 en begon de 
Elfstedenkoorts steeds meer te krie-

belen. De kans dat het dit jaar ging 
gebeuren werd met de dag groter, het 
was echt winter in Nederland! Het sein 
van “it sil heve” of “it giet oan” zouden 
we uit Friesland niet meer vernemen. 
Het doorgaan van de tocht der tochten 
werd door voorzitter Wiebe Wieling 
afgeblazen omdat het ijs niet overal de 
vereiste diktes haalden. Ook de inge-
laste inhaalwedstrijd in het carnavals-
weekeind tegen Rigtersbleek werd 
afgelast. 

Op kunstgras oefende UDI’19/Beter 
Bed in Eindhoven tegen 1e klasser 
Brabantia die met 1-4 werd gewon-
nen. Een doordeweekse oefenpartij op 
het eigen kunstgras van “Parkzicht” 
tegen 1e klasser TOP uit Oss werd met 
3-0 winst afgesloten.

Na een tweede winterstop van drie 
weken stond er een inhaalprogram-
ma op de rol de eerder afgelaste 
wedstrijd tussen SWZ/Boso Sneek-
UDI’19/Beter Bed. Ook nu was men 

benieuwd of UDI’19/Beter Bed de lijn 
van de oefensessies konden doortrek-
ken. De wedstrijd op het kunstgras 
van Sportpark Tinga was de eerste 
helft kwalitatief gezien een gelijkop-

gaande strijd. Wat de wedstrijd nodig 
had was een doelpunt. Dat doelpunt 
viel na ruim één uur voetballen voor 
SWZ/Boso Sneek dat verrassend 
door een doelpunt van Marcelino 
Merino Morato op voorsprong wist te 
komen 1-0. Lang konden de gasthe-
ren niet van deze voorsprong genie-
ten; in dezelfde minuut weet Sam 
Wassenberg uit een voorzet van Joep 
van Geelkerken de bal voorbij de 
Sneeker goalie te werken 1-1 en dat 

was tevens de eindstand. Doelman 
Thijs van Hoeij was de grote held voor 
de Udenaren; de doelman keepte een 
formidabele wedstrijd.
Na het verdienstelijke gelijkspel 
in Sneek moest UDI’19/Beter Bed 
een week later aantreden tegen 
Juliana’31, een ploeg die de punten 
bitterhard nodig had om uit de geva-
renzone te blijven. Ook UDI’19/Beter 
Bed had de punten nodig om niet defi-
nitief af te haken in de strijd om de titel 
in de hoofdklasse C. Dus was er bij de 

“tricolores” alles aan gelegen om de 
wedstrijd tegen Juliana’31 in winst om 
te zetten. UDI’19-trainer Chris van den 
Dungen moet zich tijdens de wedstrijd 
werkelijk de haren uit het hoofd 

In de volgende “Voorzet”;  
De ontknopingen in de hoofdklasse C.
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hebben getrokken. Na twee keer op 
voorsprong te zijn komen, werd dit 
telkens door niet goed ingrijpen van de 
UDI’19 defensie teniet gedaan. Dankzij 
een treffer van Sam Wassenberg in de 
slotfase trok UDI’19/Beter Bed met 
een 3-2 zege aan het langste eind en 
werd er sinds 20 november 2011 weer 
eens een keer gewonnen. 

Met het volste vertrouwen reisde 
men op zondagmorgen 11 maart 
2011 af naar het in Drenthe gelegen 
Hoogeveen. Tegenstander daar, rode 
lantaarndrager vv Hoogeveen. 
Wat niemand verwacht had gebeurde 
toch. Opnieuw liepen de “tricolores” 
tegen een zure nederlaag aan. Na 
eerdere verliespartijen tegen clubs uit 
het rechter rijtje was nu vv Hoogeveen 
door drie persoonlijke fouten in verde-
digend opzicht met 4-2 te sterk. Met 
een achterstand van negen punten 
is de titel voor UDI’19/Beter Bed nu 
definitief uit zicht in de hoofdklasse C. 
Wat rest, met een periodetitel op zak, 
is de nacompetitie. Een zwaar teleur-
gestelde trainer Chris van den Dungen 
sprak na afloop; “Een wanprestatie, 
waar praten we over tegen zo’n mati-
ge ploeg, vv Hoogeveen staat laatste. 
Als je vandaag gewonnen had, doe je 
weer helemaal mee, maar we hebben 
het aan ons zelf te danken door drie 
persoonlijke fouten, dan speel je een 
kansloze wedstrijd”. 

Zondag 18 maart 2012 was Alcides 
uit Meppel te gast in Uden. In de 
race om de titel in de hoofdklasse C 
heeft virtueel koploper Alcides verder 
afstand genomen van haar concur-
renten. Door UDI’19/Beter Bed de 
zevende nederlaag van het seizoen 
toe te brengen en het puntenverlies 
van de naaste belagers, is de ploeg uit 
Meppel momenteel de belangrijkste 
kandidaat voor de titel. 
Op Sportpark “Parkzicht” in Uden 
was de ploeg uit Meppel in de eerste 
helft de betere ploeg. In de 38e minuut 
gaat het bij UDI’19 fout; een te zachte 
terugspeelbal van Bram Wonders 
was de inleiding voor een doelpunt. 
Topschutter Yume Ramos profiteert 
hier moeiteloos van en kan de bal 

tussen Giovanni Henskens en Mark 
v.d. Meulenhof onderscheppen. Hij
werkt zijn 26e treffer van het seizoen
voorbij de uitstekende en later tot
“Man of the Match” gekroonde UDI’19
goalie Thiis van Hoeij 0-1. UDI’19
probeert nog wel de druk op te voeren
en gaat op zoek naar de gelijkmaker.
De solide verdediging en doelman Bas
van Wegen van Alcides bleef echter
ongeschonden, waardoor men met
een kleine voorsprong gaat rusten.
Na rust is UDI’19 de bovenliggende
partij maar echte uitgespeelde doel-
kansen leverde dat niet op. Het dichtst
bij een treffer is UDI’19, wanneer uit
een hoekschop vanaf links, de bal over 
iedereen heen zeilt en belandt bij de
tweede paal en bij de geheel vrijstaan-
de Sam Wassenberg. Deze weet hard
uit te halen en wordt de bal in eerste

Mutaties UDI’19/Beter Bed: 
Via een persbericht werd op 29-11-2011 bekend gemaakt dat de Technische 
Commissie van UDI’19/Beter Bed de contracten met de huidige technische staf 
bestaande uit hoofdtrainer Chris van den Dungen en assistent trainer Reggie van 
Gennip niet te verlengen. Technisch Manager Theo van den Dungen gaf 12-12-
2011 zelf te kennen komend seizoen zijn taak neer te leggen. Hij heeft het te druk 
met zijn gezin en werk. Een dag later werd bekend dat de huidige trainer van 
de reserves bij UDI’19/Bed, William van der Steen hoofdtrainer wordt bij RKSV 
Volkel. Of er niet genoeg nieuws te melden was geweest werd donderdag 15-12-
2011 ook bekend gemaakt dat Bas Gösgens een akkoord heeft bereikt om voor 
in elk geval het komende seizoen als hoofdtrainer te fungeren bij UDI’19/Beter 
Bed. Bas Gösgens was eerder trainer van RKSV Oisterwijk (3 jaar), SV Deurne (3 
jaar) en nu bijna 3 jaar bij VV UNA. Bij de laatste 2 verenigingen wist hij telkens 
kampioen te worden; op dit moment speelt hij met UNA uit Zeelst voor het eerste 
seizoen in de Topklasse. Eind december 2011 melde de Technische Commissie 
dat als vervanger voor assistent trainer Reggie van Gennip men een akkoord 
heeft weten te bereiken met Bart Möhlmann. Voor de stoppende Theo van den 
Dungen werd John Paul Willems als de nieuwe intermediair tussen de technische 
leiding en de technische commissie van UDI’19/Beter Bed aangesteld. De laatste 
handeling van de Technische Commissie in het jaar 2011 is het aanstellen van oud 
Hoofd Jeugdopleiding Hans Arts om de vrijgekomen positie van Bart Möhlmann 
als Externe Scouting over te nemen. Niet geheel onverwacht kondigde Sam 
Wassenberg half januari 2012 aan dat hij met ingang van het seizoen 2012/2013 zal 
gaan spelen voor Topklasser JVC Cuijck. Enkele dagen later kregen Bram Wonders 
en Roy Vissers van de TC te horen dat ze op zoek mochten naar een andere club. Op 
4 februari 2012 werd door de TC bekend gemaakt dat de 22 jarige Kevin van Veen 
uit Eindhoven, momenteel uitkomend voor hoofdklasser Dijkse Boys uit Helmond, 
de opvolger is van spits Sam Wassenberg. Kevin heeft 6 seizoenen bij Helmond 
Sport gespeeld, ook vaak in het 1e elftal. Voor Helmond Sport heeft hij heeft 7 
jaar in de Jeugdopleiding van PSV gevoetbald na te zijn begonnen bij Tongeren. 
Net voor carnaval op donderdag 16-02-2012 werd bekend dat Bas van de Berk als 
de nieuwe nr.10 is aangetrokken; hij zal het BVV shirt verruilen voor het prachtige 
“tricolore” shirt van UDI’19/Beter Bed. De uit Den Bosch komende Bas van de Berk 
komt uit de jeugdopleiding van FC Den Bosch en RKC. Daarna heeft hij gespeeld bij 
Nivo Sparta, Gemert, OJC en dit seizoen bij BVV. Volgens de TC is de 1e selectie van 
UDI’19 bijna rond. Er moeten nog wat keuzes gemaakt worden, maar daar hebben 
we nog wat meer tijd voor nodig.

instantie gekeerd door doelman 
Bas van Wegen. In de rebound is het 
Mark v.d. Meulenhof die het beslis-
sende tikje lijkt te geven; een verde-
diger van Alcides brengt op de doellijn 
maar ternauwernood redding en kan 
hierdoor de gelijkmaker voorkomen 
en stonden de Udenaren na negentig 
minuten weer zonder punt(en). Een 
gelijkspel zou echter zeker verdiend 
zijn geweest. De eerst volgende 
wedstrijd is thuis tegen de amateurs 
van NEC uit Nijmegen op zondag 1 
april a.s.  

In de volgende “Voorzet”; De ontkno-
pingen in de hoofdklasse C.

Fijne paasdagen.

FONS BOEKELDER.
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Wie is Mark van de Burgt?
Mark is 42 jaar, getrouwd met Marie-
Louise en vader van Bob en Sophie. 
Mark is al 34 jaar lid van UDI’19 en 
nog steeds actief als voetballer in 
UDI-4. Naast actief voetballer is Mark 
al 6 jaar penningmeester van UDI’19. 
Andere hobby’s zijn lezen, (lange 
afstand) lopen en trainer/leider zijn 
van UDI’19 MB1, het voetbalteam van 
zijn dochter Sophie.

Wat is je baan (geweest)?
Ik ben ruim 20 jaar werkzaam in het 
financieel-economische vakgebied. 
In 1992 ben ik begonnen bij Philips in 
Eindhoven. De laatste zes jaar ben ik 
werkzaam als Financieel-Manager bij 
Ahrend in Sint-Oedenrode.
 Wat was je eerste kennismaking 
met UDI’19?
Als acht-jarig jongetje ben ik bij UDI’19 
gaan voetballen in de E-pupillen. Dat 
ik bij UDI’19 terecht kwam was geen 
toeval. Mijn vader was toen bestuurs-
lid en mijn opa was beheerder van de 
kantine. Sinds mijn aanmelding, nu 

ruim 34 jaar geleden, ben ik niet meer 
weggeweest bij UDI’19.

Ben je een fanatiek supporter 
van een andere club?
Ik ben al zo lang als ik me kan herin-
neren supporter van Feyenoord en 
inderdaad nogal fanatiek. Tot een paar 
jaar geleden keek ik op zondag geen 
Studio Sport wanneer Feyenoord had 
verloren en dat gebeurde in die tijd 
helaas nogal regelmatig. Dit seizoen 
gaat het gelukkig beter.

Wat doe je binnen de vereniging?
Ik ben zelf nog actief als voetballer 
bij UDI-4. Een team van generatie-
genoten, waarbij gezelligheid hoog 
in het vaandel staat, maar op zondag 
nog steeds prestatief bezig wil zijn. 
Op woensdagavond train ik de MB1, 
het team van mijn dochter, waarvan ik 
ook op zaterdag de coaching verzorg. 
De MB1 is een groep meiden die 
het onderling heel leuk hebben met 
elkaar en die dit seizoen zowel als 
team, maar ook individueel een goede 
ontwikkeling hebben doorgemaakt.
Vanaf 2006 maak ik ook deel uit 
van het bestuur van UDI’19 als 
penningmeester.

Wat houdt penningmeesterschap 
het precies in?
De belangrijkste taak van de penning-
meester is ervoor te zorgen dat het 
financiële huishoudboekje van de 
vereniging nu en in de toekomst 
gezond blijft. Dit klinkt logisch en 

dat is het ook, maar zoiets gaat niet 
vanzelf. Binnen een vereniging zijn er 
altijd meer wensen dan dat er finan-
ciële mogelijkheden zijn. Als penning-
meester is het daarom heel belang-
rijk om kort ‘op de bal’ te spelen en 
consequenties van beleid of keuzes 
inzichtelijk te maken. Alleen op die 
manier kun je zorgen dat er draagvlak 
komt voor beslissingen of keuzes die 
worden gemaakt. 

Als penningmeester moet je ook 
bereid zijn om ‘nee’ te kunnen zeggen, 
ook als dit leidt tot ontevredenheid of 
teleurstelling. Het is belangrijk dat 
beslissingen kunnen worden onder-
bouwd of worden uitgelegd.

Daarnaast zijn er een aantal specifie-
ke zaken zoals bijvoorbeeld belastin-
gen, jaarverslaggeving, financiering, 
verzekeringen en contracten waar de 
penningmeester binnen het bestuur 
verantwoording voor draagt.

Mark benadrukt dat een penning-
meester bij een grote vereniging als 
UDI’19 niet zonder hulp kan. Binnen 
de financiële sector van UDI’19 zijn 
ook voor Jos van Duijnhoven, Inge van 
de Burgt en Frans Mikkers belangrijke 
taken weggelegd. Gezamenlijk dragen 
ze zorg voor een goede financiële 
beheersing van de vereniging.

Wat was je hoogtepunt bij 
UDI’19?
Mijn sportieve hoogtepunt was in de 
A-1. We werden toen overtuigend

het is een goed gebruik om in de voorzet bestuurs-
leden aan u voor te stellen. het heeft me echter 5 
jaar gekost om de huidige penningmeester zover te 
krijgen, maar……  de aanhouder wint en het is nu toch 
echt gelukt om mark voor het voetlicht te halen. extra 
leuk is het dat hij niet alleen penningmeester is, maar 
ook mijn eigen man. (DOOR MARIE-LOUISE VAN DE BURGT)

Twee keer drie kwartier met ...

mark van de Burgt
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kampioen en wonnen de districts-
beker. Een recenter hoogtepunt was 
het kampioenschap met UDI-4 (toen 
nog UDI-5) van een paar jaar gele-
den. Kampioen worden gebeurt niet zo 
vaak en het blijft op iedere leeftijd iets 
speciaals.

Als penningmeester is mijn (voorlopi-
ge) hoogtepunt dat we er als bestuur, 

samen met veel andere betrokkenen 
(jeugdbestuur, commissies, TC, vrij-
willigers), er in zijn geslaagd om de 
vereniging financieel gezond te krijgen 
en nu ook al enkele jaren te houden.
 
Wat kan of moet er veranderen 
binnen UDI’19?
Er kunnen altijd zaken beter, maar 
ik vind dat we als vereniging op veel 
terreinen goed bezig zijn. De jeugd 
heeft bij UDI’19 de toekomst, het 
meisjes- en damesvoetbal ontwik-
kelt zich positief en bij de senioren 
zijn iedere zondag veel teams actief. 
Uiteraard verdient ook het G-voetbal 
een vermelding.

Voor de toekomst van de vereniging is 
het belangrijk dat we voldoende vrij-
willigers en kader houden zodat de 
vereniging kan blijven draaien. Dat is 
voor het bestuur een belangrijk thema 
voor de komende jaren.
 
Wat vind je van de kantine?
Mark vindt de kantine gezellig en 
komt er graag (en vaak). De indeling 
kan misschien praktischer, maar voor 
mij past de kantine in de sfeer van de 
vereniging.

In de nabije toekomst moeten aanpas-
singen aan de kantine gedaan worden, 
zodat deze weer volledig voldoet aan 
de wensen en eisen van de horeca. 

Wat mij betreft gaat dit niet ten koste 
van de huidige uitstraling.

Welke vrijwilliger van UDI’19 
verdient een pluim?
Ik vind het lastig om één naam te 
noemen, omdat er dan automatisch 
heel veel vrijwilligers niet worden 
genoemd, terwijl ze allemaal belang-
rijk zijn voor de vereniging.

Ik wil toch 2 mensen noemen. 
Allereerst Jos van Duijnhoven; Jos is 
al 40 jaar verantwoordelijk voor de 
contributie-inning en doet dat op een 
zorgvuldige en correcte wijze, waarbij 
hij altijd probeert oog te hebben voor 
het individuele UDI-lid.

De tweede persoon is Sjef 
Groenemans; op dit moment het 
bestuurslid van UDI’19 met de mees-
te dienstjaren, met nu zelfs twee 
portefeuilles onder zijn beheer (PR 
en Senioren). Sjef heeft zich, na zijn 
pensionering, met hernieuwde ener-
gie op UDI’19 gestort. Sjef doet op dit 
moment veel werk achter de scher-
men en is iemand waar nooit tever-
geefs een beroep op wordt gedaan.
 
Wat vind je van UDI-1 in de 
hoofdklasse C?
Toen bekend werd dat we dit seizoen 
in  de hoofdklasse C moesten gaan 
voetballen zag Mark het somber in. 
Als penningmeester zag hij de vereni-
ging geconfronteerd worden met 
hogere kosten (bus- en verblijfkos-
ten) en lagere inkomsten  (recette en 
kantine). Nu het seizoen ruim over de 
helft van het seizoen is, heeft Mark 
zijn beeld bijgesteld. De verwachte 
extra kosten vallen mee en tot aan  
de winterstop heeft het eerste team 
goede wedstrijden gespeeld.

Sportief valt het de laatste paar maan-
den wel tegen, maar we hebben een 
periodetitel op zak, dus dat betekent 
in ieder geval nog een paar extra 
wedstrijden aan het eind van dit 
seizoen.
 
Wat vindt je van de jeugdoplei-
ding en voetbalacademie?
De jeugdopleiding is essentieel voor 
de toekomst van de vereniging. De 
opzet hiervan is goed en er wordt 
zorgvuldig omgesprongen met de 
belangen van de jeugdspelers. De 
Voetbalacademie past prima binnen 
de opzet van de jeugdopleiding en zal 
spelers die hieraan deelnemen zeker 
beter maken. Hiermee snijdt het mes 
aan twee kanten en profiteren zowel 
spelers als vereniging.
 
Wie is de beste amateurtrainer?
Binnen de vereniging is Jed Suitela 
een goed voorbeeld van een trainer 
die al jarenlang bezig is om jonge 
talenten bij de F-pupillen beter te 
maken, waarbij plezier in het voetbal 
voorop blijft staan.

Wat zijn je ambities nog binnen 
de vereniging?
Op sportief gebied nog zo lang moge-
lijk actief blijven, want uiteindelijk is 
zelf voetballen toch het leukste. Als 
penningmeester wil ik de komende 
jaren nog een bijdrage leveren aan de 
vereniging UDI’19 en ervoor zorgen 
dat deze financieel gezond blijft.

Zijn er nog zaken die je kwijt 
wil?
Mochten er naar aanleiding van 
dit interview mensen zijn die meer 
willen weten dan kunnen ze me altijd 
aanspreken bij UDI’19, een email 
sturen naar penningmeester@udi19.nl 
is ook mogelijk. Tips en suggesties om 
zaken te verbeteren zijn ook welkom 
en hiervoor kan hetzelfde emailadres 
gebruikt worden.
 
Mark, bedankt voor het interview. 

We zullen de komende jaren onge-
twijfeld samen nog veel tijd bij UDI’19 
doorbrengen.

“ Als penningmeester is het heel be- 
langrijk om kort ‘op de bal’ te spelen 
en consequenties van beleid of keuzes 
inzichtelijk te maken.” 



heT meIden-
voeTBaL BLIjFT In BewegIng!

DE VOORZET | APRIL 2012

Vriendinnendag
Het plan om het meidenvoetbal bij 
UDI’19 op een hoger niveau te bren-
gen begint langzaam vorm te krij-
gen. Er wordt intensief en enthou-
siast getraind en de teams draaien 
heel aardig mee in de competities. 
De KNVB heeft de ontwikkeling ook 
opgemerkt en een aantal meiden van 
UDI’19 zijn dan ook in de diverse regi-
oteams te bewonderen.

Voor volgend seizoen hebben we de 
lat weer iets hoger gelegd. Bij de 
meisjes-E-pupillen en de meisjes-D-
pupillen hopen we dan 2 teams neer te 
kunnen zetten zodat iedere speelsters 
op haar eigen niveau kan genieten van 
het voetbalspelletje.
Het meisjesvoetbal in Nederland wint 
sterk aan populariteit maar de meis-
jes moeten nog wel een drempel over 
om zich aan te melden bij een vereni-
ging. Daarom organiseert de meisjes-
afdeling van UDI’19/BB ook dit jaar 
weer een Vriendinnendag!

Op maandag 9 april komen meisjes 
die al voetballen bij een vereniging 
samen met hun vriendinnen naar de 
UDI-velden om een middag bezig te 
zijn met allerlei voetbalactiviteiten. 
Er wordt een toernooitje gespeeld, je 
kan stropdas schieten en bijvoorbeeld 
het welbekende latjetik proberen. Ook 
het konijnenschieten, van Zappsport-
voetbal staat op het programma. 
Omdat het toch meiden blijven is er 
ook een mogelijkheid voor een fotos-
hoot in voetbalstijl. 
Zo hopen we meisjes enthousiast te 
maken voor het voetballen in team-
verband. Alle meisjes in de leeftijd 
van 7 t/m 12 jaar kunnen zich aanmel-
den voor deze middag bij toernooien.
jeugd@udi19.nl
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heT meIden-
voeTBaL BLIjFT In BewegIng!

Altijd al eens een echte inter-
land tussen Nederland en 
Duitsland willen zien?
Dat kan gewoon op 18 april om 19.00 
uur bij UDI’19! Het Nederlands elftal 
voor speelsters onder de 15 speelt 
tegen het Duitse elftal.

In het Nederlands elftal voetbalt 
Michelle Hendriks uit Oss, die ook op 
de vriendinnendag present zal zijn. 
Het zou leuk zijn als het lekker druk 
wordt op het UDI-terrein.
Het is een interland met alles erop en 
eraan; volksliederen live gespeeld, 
vlaggen op het veld, ballenmeisjes en 
bobo’s. Leuk om eens een keer mee te 
maken.

De voetbalsters van UDI’19 worden 
op allerlei manieren ingezet bij deze 
wedstrijd. Zij kunnen uw steun en 
aandacht best gebruiken.
Met je UDI-pasje mag je gratis naar 
binnen. Niet-leden betalen maar 
€2,00

Proeftrainingen
Lukt het je niet om naar de vrien-
dinnendag te komen? Dan heb je 
ook nog de mogelijkheid om deel 
te nemen aan 2 proeftrainingen. 
Die zijn op woensdag 25 april  en 
op woensdag 2 mei om 18.00 uur op 
de trainingsvelden van UDI’19. Voor 
deze trainingen kan je je opgeven 
via groepsleider.m@udi19.nl

“ Het meisjesvoetbal in Nederland wint sterk aan populari-
teit maar de meisjes moeten nog wel een drempel over om 
zich aan te melden bij een vereniging. Daarom organiseert 
de meisjesafdeling van UDI’19/BB ook dit jaar weer een 
Vriendinnendag!”
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17. Oude garde. 
De vragen: herkent u spelers? 
Weet u welk jaar? Laat het ons 
weten.

18. Klasbakken
Je ziet het al: bekerwinnaar, 
kampioen. Ja twintig jaar geleden. 
Maar wat is er van over? Spelen 
deze jongens nu in UDI-1? Zou 
kunnen, maar wie zijn zij? Vertel 
het ons!

uit de 

oude 
doos …
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20. De vrijwilligers
Zonder deze mensen kan onze
vereniging weinig. Ook tijdens
bijzondere activiteiten heeft UDI
ze nodig. Voor de KNVB-dagen
2003 waren deze mannen en
vrouwen bereid hun vrijtijd op
te offeren voor de voetbaljeugd.
Herkent u ze, geef hun namen dan
even door!

19. Actieve dames
Er wordt wel eens schamper
gelachen om damesvoetbal. Maar
voorlopig doen onze dames het
goed in de huidige competitie.
Kampioenschap en beker liggen
binnen hun bereik. Maar hoe zat
het met deze dames? Wie zijn het
en over welk jaar hebben we het?16. Pieterbazen

In deze vijfde  aflevering een breed scala aan foto’s. 
van oud naar jong, van heren en dames, je kunt het 
niet opnoemen of udi’19/Beter Bed heeft het. nog 
steeds is de respons op de foto’s zeer mager en dat 
is jammer. Ik weet zeker dat er binnen onze vereni-
ging velen zijn die zo uit de losse pols alle namen bij 
de foto’s kunnen zetten. schroom niet en reageer:  
rinusvanpeer53@gmail.com staat open om uw reactie 
te ontvangen.
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Ledenadministratie

Jongens
Aan het einde van het seizoen worden alle “2e jaars” doorgeschoven naar de 
volgende leeftijdsgroep; dit betekent dat:
• A-junioren, geboren in 1993, overgaan naar de seniorenafdeling
• B-junioren, geboren in 1995, overgaan naar de A-groep
• C-junioren, geboren in 1997, overgaan naar de B-groep
• D-pupillen, geboren in 1999, overgaan naar de C-groep
• E-pupillen, geboren in 2001, overgaan naar de D-groep
• F-pupillen, geboren in 2003, overgaan naar de E-groep

Minipupillen, geboren vóór 1 september 2006, gaan in principe over naar de 
F-pupillen; ouders/verzorgers krijgen hierover binnenkort bericht.

Meisjes
Bij het formeren van teams wordt uitgegaan van de navolgende 
standaard-leeftijdsindelingen:
• Meisjes A: geboren in 1994-1995
• Meisjes B: geboren in 1996-1997
• Meisjes C: geboren in 1998-1999
• Meisjes D: geboren in 2000-2001
• Meisjes E: geboren in 2002-2003

Spelerspassen
De ouders/verzorgers van de E-pupillen, die aan het einde van dit seizoen over-
gaan naar de D-groep, hebben inmiddels een schrijven ontvangen met het 
verzoek om een pasfoto in te leveren voor een aan te maken spelerspas. Dit geldt 
ook voor meisjes, die geboren zijn in 2001.

Stoppen bij onze vereniging?
Vriendelijk verzoek om, indien je besloten hebt om te stoppen bij onze vereniging, 
zo spoedig mogelijk af te melden als lid met als datum “einde seizoen”, zodat 
hiermede bij de planning voor volgend seizoen rekening gehouden kan worden.

Overschrijvingen
Leden, geboren vóór 2000, die volgend seizoen bij een andere vereniging willen 
gaan spelen, dienen na het einde van de competitie, maar vóór 15 juni a.s., over-
schrijving aan te vragen; hiervoor kun je, bij voorkeur met een van je nieuwe 
vereniging ontvangen formulier, terecht bij de ledenadministrateur. Voor jongere 
leden volstaat een, eveneens bij hem te verkrijgen, verklaring van speelgerech-
tigheid. In beide gevallen is volledige betaling van contributie een voorwaarde en 
dient, voor zover van toepassing, de spelerspas te worden bijgevoegd.

Indeling jeugdleden voor 
het volgend seizoen

Incasso 
per 1 juli 
2012
Beste UDI-leden

Een aantal weken geleden heeft U 
een brief ontvangen over automati-
sche incasso.
Het verzoek was om de gegevens 
te controleren en te ondertekenen, 
zodat we per 1 juli over kunnen 
gaan tot automatische incasso.

Het goede nieuws is dat we al ruim 
750 brieven terug hebben ontvan-
gen, met handtekening en akkoord 
voor de nieuwe wijze van betaling. 
Iedereen die heeft gereageerd wil 
ik bedanken voor de medewerking.  

Echter, dit betekent ook dat er 
nog veel mensen zijn die nog 
niet hebben gereageerd op onze 
oproep. Langs deze weg het drin-
gende verzoek om de brief alsnog 
ondertekend terug te sturen 
naar UDI’19 of af te geven bij het 
wedstrijd-secretariaat.

Indien u nog vragen heeft dan kunt 
u contact opnemen met ondergete-
kende, bereikbaar onder telefoon-
nummer--- of per e-mail 
penningmeester@udi19.nl

Bij voorbaat dank 

MET VRIENDELIJKE GROET,
MARK VAN DE BURGT
PENNINGMEESTER UDI’19
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TOTAAL AANTAL LEDEN : 1626

Adreswijzing doorgeven of afmelden als lid?
Via E-mail: ledenadministratie@udi19.nl of door middel 
van het invullen van een formulier in het clubhuis of 
schriftelijk bij het Algemeen Secretariaat, Postbus 719, 
5400 AS  Uden

Tinie Timmers, ledenadministrateur
tel. ---
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oFFICIeLe sTaRT 
RaBo voeTBaLaCademIe udI’19

de officiële start van de Rabo voetbalacademie udI’19 vond woensdag 
7 maart plaats na een jaar lang brainstormen, initiatieven ontplooien en 
kwaliteit verzamelen. In het bijzijn van vertegenwoordigers van de officiële 
partner Rabo uden veghel, de complete voetbalstaf, het bestuur en de TC 
van udI’19 en de ondersteunende partners psv en neC.  voorzitter paul 
Rüpp udI’19  verwelkomde alle aanwezigen en gaf kort de kracht en kwali-
teit weer van udI’19 . een omslag in ambitie en beleid en daarnaast inves-
teren in jeugd en opleiding zijn kerndoelen waar het bedrijfsleven betrok-
ken bij wil zijn, en in het geval van de Rabo voetbalacademie udI’19 heeft 
dit geleid tot een daadkrachtige participatie van Rabobank uden veghel.

Als vervolg gaf initiator Wim van Cuijk 
(TC) een inleiding over het ontstaan van 
het idee achter deze voetbalacademie. 
Ingezet door de omslag in TC beleid 
met minimaal 80% eigen jeugd in de 
1e selectie en ondersteuning door de 
Rabobank Uden Veghel middels het 
Voetbal&Coaching Model voor alle 
jeugd en jeugdtrainers is de Rabo 
Voetbalacademie UDI’19 een logisch 
vervolg hierop. Om de uitgesproken 
ambitie van stabiele Topklasser in de 
toekomst te bereiken zal er stuwing 
vanuit de jeugd en eventueel de regio 
moeten komen, de nieuwe voetbal-
academie zal een onderdeel zijn om 
de kwaliteit en ontwikkeling van de 
jeugd in de gehele regio omhoog te 
brengen.
Mevrouw Damen motiveerde namens 
Rabobank Uden Veghel waarom zij 
ervoor gekozen hebben om dit projekt 
te ondersteunen en op deze manier 
iets terug te geven aan de samenle-

ving. Kernpunten voor de Rabobank 
zijn daarbij: dichtbij, betrokken en 
toonaangevend. 
•  ‘Dichtbij’ omdat UDI’19 middels een 

goede organisatie wil bouwen aan 
een toekomst met perspectief voor 
kinderen, liefst met zoveel mogelijk 
mensen uit de regio. 

•  ‘Betrokken’ omdat een grote groep 
ervaren mensen op vrijwillige basis 
zeer veel energie willen steken 
in het opleiden en begeleiden van 
jeugd en jeugdtrainers (stagiaires) 
uit de gehele regio. 

•  ‘Toonaangevend’ omdat de keuze 
voor een Academie al aangeeft dat 
de gehele organisatie op een hoger 
nivo moet acteren dan de voetbal-
scholen in de regio. 

Hiervoor zijn de nodige voorwaar-
den geschapen zoals: samenwerking 
UDI’19 en Rabobank Uden Veghel, 
ondersteuning door PSV en NEC, 

ervaren coachingstaf (Harry Blokhuis, 
Guus Boyon en Rob van Alphen onder-
steund door diverse 1e selektiespe-
lers en ervaren organisatoren).
Namens de staf onderstreepte Harry 
Blokhuis hoe gemotiveerd zij zijn om 
de Rabo Voetbalacademie UDI’19 
tot een succes te maken. Het goede 
gevoel om weer betrokken te zijn bij 
UDI’19 is de basis om een academie 
neer te zetten die meer biedt dan 
al het andere in de regio. De kracht 
moet hem in het bijzonder zitten in de 
combinatie van kennis, kunde, wil en 
enthousiasme en de chemie tussen 
jong en oud.

Als slot van de aftrap van de Rabo 
Voetbalacademie UDI’19 werden de 
diverse contracten getekend en was 
direkt duidelijk dat het enthousiasme 
en betrokkenheid van de organisatie 
en medewerkers garant staan voor 
het succes van dit prachtige initiatief.
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Beste mensen,

Lijkt dit misschien op een noodkreet, 
klopt want dat is het ook!
De voorjaarscompetitie is ongeveer 
halverwege en de volledige compe-
tities op ¾ en voor de  bestuurders 
betekent dat, dat we al aan de voor-
bereiding van het volgende siezoen 
beginnen.
We zijn als Jeugdbestuur al maan-
den, eigenlijk doorlopend bezig om te 
zoeken naar mensen, die de vacatures 
in het Jeugdbestuur willen invullen 
en dat wil niet heel erg vlotten. En dat 
terwijl er ook altijd weer leden van de 
besturen moeten bedanken omdat er 
andere prioriteiten in het leven voorbij 
komen.
De vereniging is er dankzij de leden 
en kan alleen blijven voortbestaan als 
diezelfde leden een steentje bijdra-
gen in de organisatie. We hebben bij 

UDI ruim 1600 leden. Niet iedereen is 
geschikt om de rol van leider of trai-
ner of vlagger te vervullen, maar er is 
nog zo ontzettend veel meer te doen 
om het voetballen voor onze jeugd 
mogelijk te maken. Het is eigenlijk 
nog veel sterker, als die functies niet 
bezet zijn, hebben we uiteindelijk die 
leiders, trainers en vlaggers ook niet 
nodig, want dan krijgen we het niet 
georganiseerd.
Veel leden doen al iets voor de vereni-
ging, maar er zijn er ook veel, die alle 
zaken die geregeld worden als vanzelf-
sprekend beschouwen en “consume-
ren”. We doen een dringend beroep op 
ouders, begeleiders van jeugdleden, 
op seniorleden, op toevalige passan-
ten, publiek, iedereen die UDI in enige 
vorm een warm hart toedraagt om de 
handen uit de mouwen te steken.
Op dit moment zijn we concreet op zoek 
naar mensen die de volgende posities 

willen vullen in het jeugdbestuur:
•  Leider competitiezaken

voor de jeugdafdeling; 
(Wedstrijdsecretaris jeugd) 

•  Groepsleiders voor verschil-
lende leeftijdsgroepen;

•  Coordinator oefenwedstrijden
jeugdafdeling;

We hopen zo snel mogelijk in contact 
te komen met kandidaten voor deze 
cruciale functies in ons jeugdbestuur, 
zodat we ook voor het seizoen 2012 - 
2013 het voetballen voor onze jeugd 
kunnen garanderen.
Help!! En kom voor een orienterend 
gesprek een keer op de koffie in ons 
clubhuis. Namens onze 65 jeugd- en 
G-teams al vast bedankt!

WIM SCHEEN
VOORZITTER JEUGDAFDELING
UDI ’19 BETER BED

opRoep
opRoep
opRoep
opRoep
opRoep

Wie kent er niet het NCRV-spelletje “Zo vader, zo zoon…”. Voor dit 
nieuwe item zijn wij op zoek naar foto’s van ouder en kind. Niet op 
dezelfde foto, maar los van elkaar. En in allerlei vormen, dus vader en 
zoon, moeder en zoon, vader en dochter etc. De enige voorwaarde die 
wij er aan stellen is dat beiden bij UDI actief zijn (geweest). Het mag ook 
gerust een elftalfoto zijn, als men dan maar aangeeft waar de betref-
fende persoon staat. Om een voorbeeld te noemen: een foto van onze 
voorzitter Paul Rüpp toen hij bij UDI voetbalde en daarnaast een foto van 
Maurits Rüpp uit zijn periode in de B-jeugd. Of René Groen (UDI 15) en 
zijn zoon Wessel (UDI D7).
Mensen kijk eens in jullie plakboeken en help ons aan fotomateriaal. 
Heeft u iets gevonden, mail dit dan naar--- of neem contact op met hem.

Alvast bedankt.



De 19 
van Lammy van hooFT

Naam: 
Lammy van Hooft
Lammy is geboren op 10 
september 1958, woont 

samen met Ankie en is de trotse vader 
van zijn  twee zonen, Daan en Willem. 

Ben je al lang lid van 
UDI`19?
In 1967 werd Lammy lid 
van onze club. In die tijd 

speelde hij in de jeugd in het team van 
Bert Dekkers (Prins Carnaval 2012 van 
de Knarrepotten). Op zaterdagochtend 
werd er  getraind én ‘s middags werd 
er een wedstrijd gespeeld! Dit vond 
plaats op de velden bij het retraite-
huis. Niet veel later verhuisde de club 
naar de Parklaan. 
Diverse leiders hebben Lammy bege-
leid en ‘beter’ gemaakt. De vader van 
onze voorzitter is nog één van zijn 
leiders geweest. Alle selectieteams 
heeft Lammy doorlopen. Na de jeugd 
kwam hij in UDI 2 terecht. Dat was 
toen de B-selectie. De meeste jaren 
heeft lammy doorgebracht in UDI-3.

Ben je een actief 
voetballer?
Na veertig voetbaljaren, 
zonder al te veel lastige 

blessures is Lammy gestopt met 
voetballen.

Wat is je beroep?
De meeste mensen kennen
Lammy als postbode van 
Uden. Maar liefst 28 Jaar! 

heeft hij de post door Uden op de fiets 
rondgebracht. Nu rijdt hij de post rond 
met de auto. Dit was voor Lammy de 
enige mogelijkheid om een baan bij de 
post te behouden. Hij is daar erg blij 
mee vindt het een geweldig beroep! 
Hij ziet en hoort alles.  En dat vindt hij 
erg fijn want… Lammy zegt van zich-
zelf dat hij erg nieuwsgierig is!!!

Wat was je grootste 
hoogtepunt?
De hoogtepunten bij UDI’19 
zijn de diverse kampioen-

schappen! De mooiste waren uiter-
aard die van hem zelf! Maar ook van de 
kampioenschappen van UDI-1 heeft 
hij geweldig van kunnen genieten!
Een ander groot hoogtepunt was dit 
carnavalsjaar! Het begon met de 
onthulling. De zaal ging plat! Toen 
voelde ik al dat het een fantastische 
carnaval zou gaan worden!
Ook fietste ik vorig jaar met mijn 
beste vrienden naar Santiago de 
Compostella! Dat was een indrukwek-
kende ervaring waar ik enorm van 
genoten heb! We hebben met deze 
sponsortocht onder andere ook geld 
ingezameld voor de jeugd van UDI’19.

Verder kan ik genieten van heel veel 
kleine dingen, feestjes en vakanties!

Wat is je grootste 
dieptepunt?
Het verlies van mijn vader 
en mijn scheiding.

Hoe was je carnaval 
als Prins Porcellus de
47ste?
In november 2011 ben ik 

door het bestuur van de Knoerissen 
gevraagd om Prins Carnaval te 
worden. Ik heb er nog geen seconde 
over nagedacht! “Dit wil ik” dacht ik bij 
mijzelf! Mijn antwoord was een grote 
JA! Daarna heb ik 3 maanden mijn 
mond gehouden. Alleen Anke wist 
ervan. 
Op de avond van de onthulling heb 
ik aan tafel mijn zonen ingelicht. Zij 
waren erg enthousiast! Tijdens de 
onthulling was ik niet nerveus. En 
toen de zaal ontplofte van enthousias-
me wist ik dat het goed zat! Ik vond het 
geen enkel probleem om de microfoon 
vast te pakken! Ik was blij dat ik het 
geheim nu met iedereen kon delen! 
Mijn moeder en mijn broer zaten 
in de zaal en mijn jongste broertje 
presenteerde de zitting. Bij iedereen 
was de verbazing groot! Een prachtig 
moment! 
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dit jaar werden maar liefst vier leden van udI’19 
gekroond tot ‘prins carnaval 2012’! Bij de Knarrepotten 
kwam de eer toe aan Bert dekkers, jorg Konter werd 
gekozen tot jeugdprins bij de Knoerissen, martin van 
der hop zwaaide de scepter bij sgt. pepper en als klap 
op de vuurpijl voerde Lammy van hooft het prinsen-
korps aan als prins porcellus xLvII. gezegd mag dan 
ook worden dat 2012 een ‘vorstelijk’ jaar voor udI’19 
is. met porcellus xLvII, Lammy van hooft kijken we 
met de rubriek ‘de 19 van …… terug op een fantas-
tisch carnaval 2012. 
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Lammy van hooFT
Ik ben tijdens de prinsenreceptie 
enorm verwend! Er is zelfs een vriend 
uit het buitenland overgekomen als 
verrassing! Geweldig! Een mooie 
ervaring! Ik heb weer veel mensen 
gesproken, wilde met iedereen een 
praatje maken! Een tijd om nooit te 
vergeten!

Heb je actief gevoe- 
tbald?
Ik heb 40 jaar bij UDI`19 
gevoetbald. Heb alle jeugd-

selecties doorlopen en de rest van 
die  40 jaar in verschillende teams 
gespeeld!

Wat is je favoriete 
voetbalclub?
AJAX! Ik volg deze club 
op tv. Af en toe ga ik naar 

de Arena. Vroeger kon ik echt ziek 
worden als ze een slechte wedstrijd 
hadden gespeeld, was een fanatieke 
supporter en kon niet tegen een verlo-
ren wedstrijd. Gelukkig is dat voorbij. 
Ik volg Ajax overigens alleen nog via 
de krant en de TV. 

Het internet is niet aan mij besteed. Ik 
denk dat ik nog een van de weinigen 
die niet in bezit is van een PC. Ik kan er 
niet mee omgaan. Een computer kan 
mij niet boeien!  

 Wat is je favoriete ...
Vakantieland:  Frankrijk. Ik
ben naar veel mooie plek-
ken in  Frankrijk geweest. 

In het verleden met mijn gezin, samen 
met vrienden. Nu ga ik alleen met 
Anke en vrienden.
Tijdschrift/krant: Brabants Dagblad 
en Udens Weekblad. De VI koop ik af 
en toe. Ook lees ik graag boeken over 
Uden. BIjvoorbeeld over Markante 
Udenaren…
Muziek: Ik heb geen speciale voorkeur. 
Overigens de radio staat wel altijd aan! 
TV programma: Journaal, Voetbal 

International. documentaires, Animal 
Planet. Ik kijk geen films. ‘Baantjer’ 
en ‘Flikken Maastricht’ kunnen mij 
wel bekoren. Overigens bij mij thuis 
gaat nooit voor 20.00 uur de TV aan.

Waar heb je een hekel 
aan?
“Mensen die overal tegen 
aan schoppen”!

Wat vind je van de club 
UDI`19?
UDI’19 is mijn club! Ik 
ben al 45 jaar lid van deze 

mooie verenging. Wat ik lastig vind 
is als er negatief over UDI`19 wordt 
gesproken. UDI’19 is echt een deel van 
mijn leven. Mijn ouders en mijn broers 
waren ieder weekend bij UDI`19. Mijn 
vader is jarenlang vrijwilliger geweest 
en mijn moeder heeft 25 jaar het club-
huis schoongemaakt! Ook hebben zij 
jarenlang het clubblad gemaakt.

Wat vind je van het 
clubblad?
Ik lees hem helemaal van a 
tot z!. Er staat leuke infor-

matie in. De “uitstraling” van het club-
blad is in de loop der jaren erg mooi 
geworden. Een mooie vormgeving.

Wat is je meest-posi-
tieve eigenschap?
Ik zie overal iets positiefs 
in! Haal ook overal iets 

positiefs uit. Ik heb een zonnige kijk. 
Ik heb overigens weinig redenen om 
te mopperen. Ik heb een opgeruimd 
karakter….

Wie zou je wel eens 
willen ontmoeten?
Frans Bauer. Hij hoeft niet 
eens te gaan zingen hoor…

Gewoon voor de gezellige klets!

Voor wie heb je 
bewondering?
Voor mijn moeder. Ik heb 
bewondering voor haar hoe 

zij in het leven staat. Na het overlijden 
van haar man, mijn vader, heeft ze 
haar leven positief opgepakt. Ze staat 
volop in het leven! Dat vind ik erg knap!

Wat vind je van onze 
bondscoach?
We kunnen geen betere 
hebben! Jaren geleden 

vond ik al dat hij  bondscoach moest 
worden. We hebben geen betere 
gehad in Nederland!!!!!

Wie zou je wel eens 
een pluim willen
geven?
Ik heb voor veel mensen 

bewondering. Er zijn er teveel om op 
te noemen. Er zijn bij UDI mensen 
die zich vele uren per week vrijwillig 
inzetten. Ik heb daar erg veel respect 
voor.

Wat wil je nog kwijt?
Wat je ook doet, wie je ook 
bent…. bij UDI`19 of bij de 
Knoerissen. Als je 100% 

jezelf blijft, dan komt het allemaal 
goed!

Met deze wijze woorden wil ik Lammy 
bedanken voor het gezellige en leuke 
interview. Het was bijzonder om 
een keer een heuse Prins te mogen 
interviewen!

Lammy, succes met alles!

MARIE-LOUISE VAN DE BURGT
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Rabobank Uden en Omstreken  
is exclusief sponsor van het  
jeugdproject VoetbalCoaching.
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De eerste activiteit was de sportquiz. 
Deze stond onder de bezielende leiding 
van Partick Asselman en werd gehou-
den op 24 november en 1 december. 
Er hadden zich 23 teams opgegeven. 
Maar er kan maar één team winnen 
en dat waren Tijs Kuijpers en Mark 
van Hooff.

Onze tweede activiteit was de 
Herbstmeister aan het einde 
van de eerste competitiehelft. 
Het was de bedoeling een soort 
Oktoberfestactiviteit, met lange tafels 
en bierpullen. Deze avond werd goed 
bezocht. De voorzitter van de SCU 
- Cees Rokven - heette iedereen
welkom en heeft de prijzen uitgereikt.
De diverse teams en spelers kregen
een aandenken in de vorm van een
certificaat of elftalfoto, en de topsco-
rers, dit waren er twee, kregen een
persoonlijke aandenken, in de vorm
van een beeldje. Ook werd ieder elftal
of individuele voetballer getrakteerd
op consumpties. Dit alles gesponsord
door de SCU.

De derde activiteit was de 
Nieuwjaarsreceptie. Deze werd goed 
bezocht. De Udense band B.B. Cool 
speelde het dak eraf. 
De daarop volgende activiteit was het 
carnavalsfeest. Onze kantine was voor 
deze activiteit o.lv. Fons Boekelder 
versierd in rood, wit en blauw. Ons 
kantinepersoneel ontving de gasten 

met een Schrobbelèr (een typisch 
Tilburgs drankje). Voor deze avond 
kon men zich vooraf inschrijven op 
internet. Daar is goed gebruik van 
gemaakt. Er zijn 13 tafels verkocht 
à € 80.00. Deze avond was dan ook 
uitstekend bezet. Het thema voor deze 
avond was 100%NL. Op deze avond 
zijn wederom de vertinde Knoeris en 
de Pineut uitgereikt door onze eigen 
prins Porcellus de XLVII, Lammy van 
Hooft, die met een carnavalesk gezel-
schap deze carnavalsavond opluis-
terde. De Pineut ging naar Jan van 
den Boogaard en de vertinde Knoeris 
ging naar Harold van Zutphen. Ook 
de gratis kipsticks van PoelierBevers 
hadden gretig aftrek.

We zijn al weer volop bezig met de 
volgende activiteit. De Playbackshow, 
die gepland staat voor 20 april. 

activiteiten
COMMISSIE

Hiervoor zijn we nog op zoek naar 
personen, duo’s of groepen die zich 
willen opgeven om deel te nemen. 
Opgeven kan aan één van de perso-
neelsleden achter de bar of bij één van 
de leden van de activiteitencommissie. 
Net als vorig jaar belooft het wederom 
een gezellige avond te worden.

Een paar activiteiten die nog gepland 
staan zijn: 
6 mei, de laatste competitiedag, altijd 
gezellig in onze kantine.
16 juni, night of the champs.
En voor het begin van de nieuwe 
competitie, 18 augustus de UDI –dag.
Houd deze dagen vrij, wij hopen dat u 
in groten getale deze activiteiten komt 
bezoeken.

MET VRIENDELIJKE GROETEN, 
DE ACTIVITEITENCOMMISSIE

Even voorstellen, de leden van de activiteitencommissie:

Robert Janzen, Annelies Verhoeven, Mari Verhofstad, Patrick Asselman, 
Gert van den Hoven, Wilma Kunz en Piet van Wijk.
We zijn gestart met deze commissie in oktober 2011.
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“Toen ze ons vroegen twijfelde wij 
geen moment”, aldus Cor en Ellie van 
der Kamp, eigenaren van Of Course 
Men’s Fashion.

De modebewuste man is een graag 
gezien gast bij Of Course. Of het nu 
gaat om een “finale”feestje in de kanti-
ne, een stapavond met de mannen of 
een familifeest, je loopt er altijd goed 
gekleed en volgens de laatste mode 
bij. Deze man vindt bij Of Course alles 
wat zijn hart begeert. Lacoste, Circle 
of Gentlemen en Tommy Hilfiger zijn 
nog maar enkele merken van het 
brede aanbod bij Of Course.
Maar waarom nu de keuze voor  
UDI’19?

Cor en Ellie kunnen zich voorstellen 
dat de “jongere” man druk is met zijn 
werk en ‘s avonds graag zijn zinnen 
verzet  door te gaan sporten. Voetbal 
wordt beoefend door een doelgroep 
die de nieuwe webshop van Of Course 
zeker op prijs zal stellen. De volledige 
collectie online wanneer hij maar wilt. 
Alle service en knowhow van Of Course 
Men’s Fashion thuis op de bank!

Maar voor alle mannen geldt: “we 
zien je graag binnen lopen voor een 
deskundig advies, een sterke kop 
koffie of een gemakkelijke, maar 
uiterst geslaagde aankoop.
Je kunt ons vinden aan de Marktstraat 2 
te Uden of op www.ofcoursefashion.nl.  

“ We zien je graag binnen lopen voor 
een deskundig advies, een sterke 
kop koffie of een gemakkelijke, maar 
uiterst geslaagde aankoop.

Wij wensen iedereen van UDI’19 heel 
veel succes. Zet ‘em op mannen! Wij 
zijn erbij”!  COR EN ELLIE VAN DER 
KAMP

of 
Course

men’s Fashion

sponsorT UDI’19
www.ofcoursefashion.nl
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samen zorgen dat 

udI’19 
weRKT!

“  Hobij en UDI’19 zijn klaar voor  
de toekomst.”

Het bestuur van UDI’19 is betrok-
ken bij haar leden. We willen er voor 
onze leden zijn, in goede en in slechte 
tijden. Of het nu over voetbal gaat of 
niet; samen vormen we een team. 
UDI’19 brengt mensen bij elkaar.

(Net)werk UDI’19
Als hechte club kan UDI’19 helpen bij 
de zoektocht naar werk of een werk-
nemer. Samen met uitzendorganisa-
tie HOBIJ is een initiatief opgezet om 
werkzoekende leden en personeel-
zoekende organisaties bij elkaar te 
brengen: UDI’19 WERKT! (Powered 
by HOBIJ). Op deze manier maken 
we optimaal gebruik van UDI’19 als 
netwerk en vervullen we met de club 
een maatschappelijke functie.

UDI-gevoel op de werkvloer
Vanuit deze samenwerking doen we 
een beroep op de bij UDI’19 betrok-
ken personen en organisaties. Zij 
zijn bekend met onze club en kennen 
daardoor het UDI-gevoel. Dat gevoel 

zorgt ervoor dat wij elkaar vinden. 
Op de voetbalvelden, maar ook daar-
buiten. Dit gevoel willen we daarom 
uitbreiden naar de werkvloer. Want 
als u toch op zoek bent naar werk of 
medewerkers, waarom dan niet (bij) 
de toppers van UDI’19?

HOBIJ: personeelsexpert
HOBIJ heeft in de samenwerking 
voornamelijk een faciliterende rol, 
en zal de taak op zich nemen om de 
vacaturestroom en kandidatenstroom 
op gang te brengen.  HOBIJ heeft al 
jarenlange ervaring in het matchen 
van bedrijven en kandidaten, en is 
sinds jaar en dag betrokken, o.a. als 
sponsor, bij onze club. UDI’19 is ervan 
overtuigd in HOBIJ een geschikte 
partner te hebben gevonden die onze 
club kan bijstaan om er meer uit te 
halen dan voetbal alleen.

Op deze manier zorgen we er samen 
voor dat UDI’19 WERKT! (Powered by 
HOBIJ).
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Dit toernooi wordt in de ochtend/
middag van donderdag 17 mei 2012 
gehouden. Dit is op Hemelvaartsdag. 
Het zal in de steeds populairder 
wordende stijl van 7 tegen 7 gespeeld 
worden. Dit is op een half (kunstgras) 
veld met kleinere goaltjes.
Wij hopen natuurlijk op veel deelne-
mende teams aan dit toernooi. De 
deelnemende families bestaan uit 
10-14 personen tussen de 15 en 80 
jaar, waarvan minstens de helft een 
directe familieband heeft.

Bij het verschijnen van deze editie 
van de voorzet zal het deelnemers-
veld bekend zijn. Binnenkort zal dan 
ook het wedstrijdschema en de daar-
bij behorende tijden bekend gemaakt 
worden. Kijk voor informatie op de 
UDI-site of het mededelingenbord in 
het clubhuis. 

De familie van de Burgt zelf zal naast 
het organiseren van deze dag ook 
binnen de lijnen verschijnen. In het 
(verre) verleden werd op tweede 
kerstdag regelmatig een hoge positie 
behaald bij een jaarlijks zaalvoetbal-
toernooi in Volkel. En ook in de buurt 
van de verjaardag van Harrie werd er 
in de zaal een toernooi gehouden. Nu 
gaan we dus voor het eerst ook echt 
het gras opzoeken. 
Welke familie zal boven de rest uitstij-

gen en mag zich een jaar lang de beste 
familie binnen de grote UDI-familie 
noemen. We zullen het op 17 mei 
weten. Kom deze ochtend eens kijken 
en wie weet kun je jouw familie vast 
strikken om in 2013 ook mee te doen.

het is zover, het door de  familie van de Burgt beloof-
de familietoernooi komt er aan. udi’19 bood de familie 
van de Burgt onlangs een feestavond aan in het kader 
van 40 jaar kantine beheer. als dank hiervoor organi-
seert de familie een familietoernooi om op een spor-
tieve en gezellige manier met de vele udI-families in 
contact te komen.

Mochten er nog vragen zijn over dit 
toernooi kunt u bij een van de onder-
staande Burgten terecht. 
 
TONNY, LEO, DANNY, BILLY EN 
ISCHA

van de Burgt 
familietoernooifa

m
ili

e
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De PR-Groep UDI’19 is voortdurend 
op zoek naar verbeteringen binnen 
de digitale snelweg om nog beter met 
UDI-leden te kunnen communiceren. 
Communicatie is met de komst 
van ‘sociale media’ sterk veran-
derd. Communiceren is niet langer 
eenrichtingsverkeer (van zender naar 
ontvanger) maar geëvolueerd tot 
tweerichtingsverkeer. ‘Social media’ 
bevindt zich immers overal. Steeds 
meer mensen Hyven, Facebooken, 
Bloggen en Twitteren. Het beheer 
ervan kost veel tijd en werk, maar je 
hebt eigenlijk geen keus. Er komen 
gewoon steeds meer externe bronnen 
online, waar mensen hun informatie 
vandaan halen.  Ook UDI’19 kan en wil 
hierin niet achterblijven. Daarom zijn 
verschillende veranderingen doorge-
voerd in de wijze waarop we met leden 
‘digitaal’ communiceren.

Website
Onze website wordt met de regelmaat 
van de klok door bijna alle UDI-leden 
bezocht. Niet alleen UDI-leden weten 
de weg naar onze site te vinden maar 
ook niet UDI-leden in en buiten Uden. 

In de periode september 2011 tot 
maart 2012 bezochten 40.000 unieke 
bezoekers onze website. Meer dan 
500.000 pagina’s zijn door deze 40.000 
bezoekers opgeroepen. Deze cijfers 
geven aan dat onze website ruim-
schoots voldoet aan de wensen van 
onze bezoekers. De positieve kritieken 
vanuit de vereniging tonen dit des te 
meer aan.
Rondom het verschijnen van deze 
Voorzet is de nieuwe website van 
UDI’19 online gegaan. De website 
is wat betreft ‘look-and-feel’ totaal 
veranderd. Het ontwerp is meer anno 
2012. We hebben de leesbaarheid van 
de teksten verbeterd en de site wat 
compacter gemaakt. Zo is het ‘nieuws’ 
centraler komen te staan op de home-
page. De lengte van de leesregels zijn 
verkort wat de leesbaarheid ten goede 
is gekomen.  

De PR-Groep is op zoek naar U ...
Het beheer van de media is een tijdrovende bezigheid. Vandaar dat wij 
op zoek zijn naar mensen die hun medewerking hieraan willen verlenen. 
(vele handen maken licht werk!!!) Wilt u medewerking verlenen aan acti-
viteiten van UDI’19 op het digitale pad! Dit kan door hulp te verlenen bij 
het plaatsen van UDI-nieuws op een van onze sociale media. 
Óf wilt u juist iets betekenen voor de goed bezochte UDI-website. 

Neem dan contact op met Sjef Groenemans, pr@udi19.nl of===

www.udi19.nl

www.twitter.com/UDI19

www.facebook.com/UDI19

Een logische  
volgende stap 
op de

De Nieuwsbrief
Naast de update van de site 
is UDI’19 gestart met een 
nieuwsbrief. Vanaf januari 
kunnen leden en niet-leden 
zich abonneren op deze 
nieuwsbrief. Deze nieuws-
brief is gevuld met de laatste 
nieuwtjes over UDI’19. In 
de nieuwsbrief wordt ook 
een korte  voorbeschouwing 
op de thuiswedstrijden van 
ons vaandelteam gegeven. 
Daarnaast wordt in het kort 
een opsomming gegeven van 
alle evenementen die binnen 
UDI’19 plaatsvinden. 

Facebook
UDI’19 is ook te 
volgen op het 
social network-
site Facebook. Dit 

is een nieuw informatieka-
naal. Via Facebook willen wij 
UDI-leden informeren met 
diverse nieuwsartikelen én 
aankondigingen doen voor 
evenementen. 

Twitter
Naast facebook is 
UDI ook te volgen 
via Twitter. Ons 
twitter account 

is @UDI19. Op ons twitter-
account informeren we alle 
volgers met 140 tekens over 
alle nieuwtjes van UDI’19. 

dIgITaLe 
sneLweg
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Speelsters 
onder 15  
oefenen tegen 
Duitsland
Het Nederlands elftal voor speelsters 
onder 15 jaar speelt woensdag 18 april 
een oefeninterland in Uden. Het team 
van KNVB-coach Marleen Wissink 
treft op Sportpark Parkzicht, het 
terrein van voetbalvereniging UDI’19, 
de leeftijdgenotes uit Duitsland. De 
aftrap is om 19.00 uur.
 
Kaartverkoop Nederland - Duitsland:
Leden van UDI’19 hebben op vertoon 
van lidmaatschapskaart vrij toegang

Toegangsprijzen: € 3,00 tribune,  
€ 2,00 overige plaatsen
Groepen vanaf 10 personen:  
€ 1,00 per persoon
 
Kaarten verkrijgbaar via  
algemeen@udi19.nl en op de 
wedstrijddag vanaf 17.30 uur.

‘op zoek 
naar een 
kartrekker!!’

Voetbalvereniging HVCH uit Heesch heeft het initiatief naar zich toege-
trokken om volgend seizoen een competitie op te zetten voor teams van  
45+. Alle verenigingen in de regio kunnen zich hierbij aansluiten. Ook 
UDI’19 wil aan de wat ouders leden en niet-leden gelegenheid bieden 
om volgend seizoen wat later op de zaterdagmiddag een balletje te laten 
trappen. 

Om dit echter binnen UDI’19 van de grond te krijgen is een ‘kartrekker’ 
nodig. Misschien ben jij wel degene die UDI’19 nodig heeft om het 45+ 
voetbal van de grond te krijgen. En als je vindt dat je dat niet bent ken 
je wellicht iemand binnen of buiten de vereniging die dit wil op pakken. 
Als we deel willen nemen aan een dergelijke competitie is het zaak dat 
we zo snel mogelijk een team op poten zetten. We hebben tijd nodig om 
de nodige voorbereidingen te kunnen treffen. Als er vanuit de vereniging 
belangstelling is dan geeft UDI’19 zijn volle medewerking. Het initiatief 
van de KNVB wordt volledig ondersteund door het bestuur in de hoop dat 
ook UDI’19 een zevental op de grasmat kan brengen.

Is je belangstelling gewekt, heb je interesse? Dan kun je contact opne-
men met de seniorenvoorzitter, Sjef Groenemans, die graag binnen UDI 
het 7 tegen 7 voetbal een plek wil geven.
Seniorenvoorzitter is bereikbaar onder telefoonnummer (0413) 26 80 29 
of per mail  seniorenvoorzitter@udi19.nl 

voetballen met vrienden tegen leeftijdsgeno-
ten. spelen in zeventallen op een half speelveld 
waar de buitenspelregel niet geldt en onbeperkt 
wisselen is toegestaan. voorwaarden die de voet-
ballende 35- en 45-plusser als muziek in de oren 
klinkt. vandaar ook het groeiend aantal vereni-
gingen dat start met 35+ en 45+ voetbal. 

WIllEn WE 7  
TEgEn 7 voETBal  
voor 45-plUssErs
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De belangstelling voor schoolvoetbal 
is ook dit jaar weer groot , want maar 
liefst 76 teams meldden zich aan. 
Dit betekent dat zo’n 850 jongens en 
meisjes dit jaar in een zevental of elftal 
hun school zullen vertegenwoordigen. 
Het betreft meestal leerlingen uit de 
groepen 7 en 8 van de basisscholen.

Niet alleen de Udense basisscholen 
zijn van de partij, ook die uit Volkel, 
Odiliapeel,  Nistelrode, Boekel en 
Zeeland zetten hun beste beentje voor.
Er wordt gespeeld in drie categorieën 
op drie woensdagmiddagen: 

**  de grotere scholen leveren een 
jongenselftal, de zgn. A-teams

**  de kleinere scholen en de twee-
de teams van grotere scholen 
spelen in jongenszeventallen en                    
vormen de B-teams

** de meisjes spelen in zeventallen

Voor de winnende scholen bij de 
A-teams jongens en meisjes  krijgt dit 
toernooi nog een vervolg. Zij vertegen-
woordigen Uden op de regiofinales, 
welke in de maand mei zullen worden 
gehouden op een nog nader te bepa-
len plaats.

Zoals gewoonlijk is de accommo-
datie van voetbalvereniging UDI’19 
aan de Parklaan de lokatie, waar het 
Udens schoolvoetbaltoernooi zich zal 
afspelen.

Woensdag 4 april:  
A-teams jongens
11 jongenselftallen zullen die dag 
strijden welke school zich een jaar 
lang Kampioen van Uden en omstre-
ken mag noemen. Diverse teams 
hebben zich in trainingskampen voor-
bereid op dit sportieve hoogtepunt in 
hun schoolloopbaan. Zou het dit jaar 
een Udense school zijn, die met de 
titel aan de haal zal gaan of zoaleen 
school uit een der omliggende plaat-
sen de wisselbeker bemachtigen ? 

Woensdag 11 april: 
Meidendag
Vanaf 13.00 uur tot 17.00 uur zal de 
winnende school van vorig jaar, de 
Jozefschool uit Uden, trachten dit 
succes te herhalen, maar dat zal niet 
meevallen met zo’n 35 kapers op de 
kust.  Het belooft in elk geval een 
spannende strijd te worden, waarbij 
zoals gewoonlijk heel veel supporters 
verwacht worden. Bij het meidenvoet-
bal valt altijd op dat er met enorm veel 
enthousiasme gespeeld wordt, het 
plezier staat die dag hoog in het vaan-
del. De meisjes spelen in zeventallen 
op halve speelvelden. 

Woensdag 19 april:  
B-teams jongens
De laatste woensdag is ’t de beurt aan 
de kleinere scholen en aan de twee-
de teams van de grotere scholen. De 
zgn. B-teams worden gevormd door 

jongens, ook zij spelen met zevental-
len op halve speelvelden. 
Dit jaar zullen 29 teams uit gaan 
maken, wie zich voor een jaar de 
kampioen van Uden mag noemen. 
Vorig jaar werd deze titel in de wacht 
gesleept door een Udense school, 
n.l. De Vlonder. Ook dit toernooi start 
om 13.00 uur en zal om 17.00 uur ten 
einde zijn.

Tot slot
We hopen natuurlijk op drie zeer 
geslaagde toernooidagen, waarbij, 
naast veel supporters, het zonnetje 
hopelijk ook een kijkje komt nemen. 
Nu vast danken wij de scheidsrech-
ters, de materiaalmensen van UDI’19 
en het clubhuispersoneel voor de door 
hen toegezegde hulp.
Mocht u op 11 of 18 april zin hebben 
een wedstrijdje te fluiten, dan kunt u 
dat via tel.nr. 261992 laten weten.
 
AD VAN DUIJNHOVEN, ISCHA VAN 
DE BURGT EN KEES VAN DER 
WIJST.

de stichting schoolsport uden ( s.s.u.) organiseert in 
de maand april het inmiddels welbekende schoolvoet-
baltoernooi voor basisschoolleerlingen. het toernooi 
wordt dit jaar voor de 56ste keer gehouden.

apRIL ...
schoolvoetbalmaand
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Op 1, 2 en 3 juni neemt een G-team van 
UDI’19 deel aan de Nationale Special 
Olympics in ’s-Hertogenbosch. Om het 
jaar wordt dit super-sport-feest, een 
soort Nationale Olympische Spelen 
voor mensen met een verstandelijke 
beperking georganiseerd. 

Vrijdagavond is de opening, compleet 
met eed, vlam en vlag. Zaterdag en 
zondag wordt er gevoetbald voor een 
gouden medaille. Het hele week-
end is er in het Olympisch Dorp, de 
Brabanthallen,  van alles te beleven. 
Zo is het ook de bedoeling dat alle 
2500 sporters en alle 1500 begelei-
ders blijven slapen in grote slaapza-
len. Voor een aantal G-spelers van 
UDI’19 is dit geen veilig en fijn idee.  
Zij hebben een rustige omgeving 
nodig om voldoende nachtrust te krij-
gen zodat ze de volgende dag weer 
goed en gezellig kunnen functione-
ren. Omdat wij toch een gevoel van 
saamhorigheid willen creëren, willen 
we wel met het UDI-team in ’s-Herto-
genbosch (of directe omgeving) blij-
ven slapen. Dat kost helaas wat extra. 

Zodoende zoeken we een sponsor of 
enkele sponsoren. Voor de start van 
het seizoen 2012-2013 zijn we tevens 
opzoek naar een nieuwe kledingspon-
sor. Het is dus ook mogelijk om beide 
sponsorzaken te combineren!

Als u, op wat voor manier dan ook,  uw 
steentje wil bijdrage kunt u contact 
opnemen met Carla Doeleman 
(groepsleider.g@udi19.nl) of met de 
sponsorcommissie van UDI’19.

Teamuitje
Aan het einde van de winterstop zijn 
we met z’n allen een avondje bij Monty 
Python geweest om daar te gaan 
darten. De spelers van de G1 en G2 
werden gemixt en er werden tweetal-
len gemaakt. Het viel meteen op dat 
de G-spelers niet alleen goed kunnen 
voetballen maar ook goed kunnen 
darten. In de poules was het al super 
spannend wie er door zouden mogen 
naar de finales. In de finale stonden 
Peter en Niek tegenover Ronald en 
Jelle. De sportieve strijd werd uitein-
delijk gewonnen door Peter en Niek!

Het G-voetbal van 
UDI’19 is op zoek naar 
een of twee sponsor(en)

Belangrijke data:
20 mei:
voetbaltoernooi in Schijndel 
G1 en G2

1,2 en 3 juni:
Special Olympics Nederland 
selectie G1/G2

26 augustus:  
voetbaltoernooi in Maasbree 
G2
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fkes: Voetballen op 
PAASZATERDAG en in de 
MEI-vakantie.
Op Paaszaterdag en in de meivakantie 
zijn door de KNVB complete program-
ma’s vastgesteld.

f-kes Prijsuitreiking
 Minus van Eijl cup:
Op 14 april de laatste ronde van de 
Minus van Eijl CUP.
Aanvang wedstrijden 18.00 uur,  
prijsuitreiking na afloop.

Voor alle spelers is er een herinne-
ring en voor de poule winnaars een 
grote beker. Programma volgt later 
via de UDI website.
LET OP: de kinderen spelen  
2 wedstrijden op een dag, ’s morgens 
de competitie en ’s avonds de span-
nende MINUS wedstrijd.

De wedstrijden worden op zaterdag-
avond gespeeld, zodat ook ouders 
die op zaterdag moeten werken eens 
kunnen komen kijken.

fkes: Laatste competitiedag.
5 mei 2012 is de laatste 
competitiespeeldag.

fkes: Stoppen aan het einde van 
het seizoen.
Mochten er kinderen zijn die weten 
dat ze aan het einde van het seizoen 
gaan stoppen, dit graag alvast door-
geven aan mij.

fkes vooruitkijken.
Aan het einde van het seizoen,  
in de maand mei, de toernooien.

En 2 +3 juni 2012 als klap op de 
vuurpijl, het E+F weekendkamp. Op 
zaterdag en zondag, met overnach-
ting in een grote tent, spelletjes, eten, 
voetballen, en niet veel slapen!!!!!

Voor al deze activiteiten kunt je te 
zijner tijd,  je kind opgeven. 

Meer informatie krijgt je via het 
publicatiebord in de kantine en de 
pagina in het UDENS WEEKBLAD, 
Internet UDI19.nl,  jac@udi19.nl en 
het clubblad.

Voor eventuele vragen kunt je mij 
altijd bellen of mailen.

GROETJES,  
CHRISTA VAN DER WIJST.  
Telefoon ===    
Email: groepsleider.f@udi19.nl
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Bij het verschijnen van het clubblad 
is het al bijna weer april en komen 
er nieuwe activiteiten aan, maar daar 
kom ik later op terug.

Eerst hebben we een succesvolle 
Carnavalszaalvoetbal en spelmorgen 
gevierd met de minipupillen van  de 
Kidsclub en de F-groep spelers. Na 
een moeizame start met de inschrij-
ving (hiervoor geldt als reden de 
strenge winter, waardoor contacten 
met leiders en ouders/spelers mini-
maal waren) zijn we toch met een 
groep vrijwilligers vol goede moed en 

succes gestart op zaterdagmorgen 
18 februari met het Carnavalsvoetbal 
voor de F-jeugd en de minipupillen 
van de Kidsclub. Zij hebben allen een 
leuke carnavals spelochtend gehad in 
de Udense Stigt. Tijdens deze ochtend 
konden de kinderen een 4-tal leuke 
voetbalspelen doen. Hierbij moet je 
denken aan paaltjes-, banken- en 
pionnenvoetbal en penaltyschieten. 
Natuurlijk met vrolijke carnavalsmu-
ziek. Met als hoogtepunt het bezoek 
van onze eigen jeugdprins van de 
Knoerissen, tevens speler van UDI-E7, 
Jorg Konter inclusief de Dansmariekes 

Zoek de 5 verschillen

en de Jeugdblaaskapel. Tja.. al met al 
heel wat te gaan met al die activiteiten 
van de JAC. 
Wat staat er de komende maanden te 
wachten voor jullie?

•  C/D Smokkeltocht op 7 April op een 
nader te bepalen spannende loca-
tie!! We verklappen wel alvast dat ie 
duister is en dat je rijk kan worden.

•  Paaseieren zoeken voor de Minikids 
en de Minipupillen op 7 April!! Zoek 
de gouden kip, en kleur het mooiste 
ei en kleurplaat bij UDI’19 voor een 
prijs.

Oplossingen zijn te vinden op www.udi19.nl/jac

Zondagmorgen aan het paasontbijt:
‘Mammie, mijn ei smaakt zo akelig.’
‘Houd je mond en eet het op. over het eten mag niet 
worden gezeurd.’
na een paar minuten eten ....
‘Mammie, moet ik het snaveltje ook opeten?’

Wat is het verschil tussen een 
zwarte kip en een witte kip? 
Een zwarte kip kan wel witte 
eieren leggen, maar een witte kip 
geen zwarte.

moppen

jaC jeugdpagIna
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Heb jij ook een mooie 
bijdrage voor deze 
pagina?

Stuur deze dan naar 
jac@udi19.nl en dan zie 
je jouw bijdrage in de 
volgende Voorzet. 

Tekening?

•  Het 26e Weekendkamp op 1, 2 en
3 juni met veel voetbal, water en
andere spelen!!

Het motto van het weekendkamp is 
“Piraten” en het voetbalspelkamp 
staat geheel in het teken hiervan, dus 
heb je nog piraten of rovers kleding 
neem die dan vooral mee. De inschrij-
ving voor dit kamp gaat binnenkort 
gebeuren dus blijf goed op de site van 
UDI’19 letten, en natuurlijk ook de 
krant voor meer nieuws.
Nu nog even een stukje voor jullie 
ouders: zonder vrijwilligers kunnen 

wij al die activiteiten niet goed organi-
seren. Zo kan ook ons grootste spek-
takel, het weekendkamp, alleen tot 
een goed einde afgesloten worden als 
we voldoende volwassenen hebben 
die zich als vrijwilliger opgeven om 
een groepje te begeleiden. Binnenkort 
start de inschrijvingen voor het week-
endkamp. Hierbij kunt u als ouder zich 
opgeven als vrijwilliger. Natuurlijk 
houden wij rekening met uw wensen 
en die van uw kind. Het is natuurlijk 
helemaal top als u de overnachting 
kunt bijwonen op het kamp. Uw kind/ 
kinderen zullen het daarna nog jaren 

over hebben. Jeugdige begeleiders 
kan in beperkte mate ook alleen stel-
len wij dan wel een min. leeftijd van 
18 jr. Wil je meer weten hierover stuur 
dan een E-mail naar jac@udi19.nl.

Tot ziens bij één van de volgende 
activiteiten.
Met vriendelijke groeten,

DIRK DE HAAN, VOORZITTER JAC

Trek eerst een lijn naar A, daarna 
B, enzovoort. Als hij getekend is 
kan je hem daarna inkleuren.




